
 

Referat for menighedsrådsmødet i Hellevad Sogn 

Den 3.10. 2023 kl. 19 i konfirmandstuen.  

1. Godkendelse af 

Dagsorden 

Godkendt 

2. Præsten 

Susanne  

 

Høst gudstjeneste, god dag måske næste år 

tilrette dato efter 4H så de kan deltage 

Dåbsjubilarer skal være med til 

børnehøstfest næste år måske, evt grill 

denne aften ?? 

Vi har haft børne grill gudstjeneste 26 

deltog – god mad.  

Været på ny præste kursus i sidste uge, 

Tema bl.a sorg, nye salmer, konfliktløsning. 

Susanne har været til samtale hos biskop 

også i forbindelse med ny præste kursus. 

Mangler kun samtale med provst så er 

kursus slut 

Konfirmander er et godt hold og 

undervisning går godt. 

Gudstjeneste plan for næste periode næsten 

klar, spørgsmål skal vi have en 

børnegudstjeneste, skal vi have hellig tre 

konge gudstjeneste ? 

Fortsat kun 1 fælles gudstjeneste i Egvad og 

Hellevad fremadrettet 



Susanne har været på Hellevad skole og 

holde foredrag omkring Tanzania, skolen 

har efterfølgende kontaktet Susanne 

omkring fortælling om albinobørn der var i 

fare for at dø – dette havde været meget 

barsk for enkelte børn. Fremover tager 

Susanne dette ud af foredraget. Susanne 

beklager meget. 

Susanne har lagt et brev i konfirmandstuen 

til Thore med noder i, dette er bortkommet 

og MR bestiller noderne igen. 

Døre og radiator i præstebolig bliver ordnet 

i uge 42 / 2023 

3. Formanden 

Alice 

Strikkeeftermiddag 24.10. 15 - 17 

Licens til postkasse/kirkepotal 

 

Hvem ønsker kalender for 2024 ? 

Benthe, Verner, Lone  

Strikkeeftermiddag Alice deltager, 

Susanne kommer senere 

Søndags akademi: Alice går på dette 

lægmandskursus i Løgumkloster 

Hellevad MR har fået tildelt 2 licenser til 

MR postkasse, Formanden er 

selvskreven til den ene – vi skal vælge 

den anden der skal have. Yderligere 

licens kan tilkøbes til 1200 kr pr stk 

Alice og Ellen tildeles i første omgang 

og vi tager det op igen næste år. 

 



4. Næstformanden 

Ellen 

 

intet 

 

5. Kirkeværge 

Verner 

 

Har været til redaktions møde vedr 

sognenyt – referat er udsendt til hele MR 

dette referat sender Alice til Bente i 

Regnskab så det kan lægges på vores 

postkasse dokument 

Regnvand (topstrygning at kirketårn) 

vedr tårn er et problem. Verner arbejder 

derom sammen med Tonni og arkitekt 

Hans Lund. Der udarbejdes en plan og et 

budget.  

Prisen vil overstige de budgetterede 

30000 kr.vi blev godkendt til at bruge af 

de frie midler til i juni 2023 og der skal 

igen søges ved provstiet dertil. 

6. Kassereren 

Lone 

Orientering omk. budget 

Beskrivelse af bogføringsprocedure 

gennemgået og godkendt – opdateres efter 

hver konstituering 

Revisionspåtegning – set og gennemgået 

Revisions protokollat – set og gennemgået, 

herunder manglende: 



1) funktions adskillelse taget til 

efterretning.  

2) Igangværende projekter vil nedbringe 

kassebeholdning 

3) MR er enig om at vores penge fortsat 

skal være i Frøs Sparekasse 

Endeligt budget CVR nr 36155310 

Budget 2024, endeligt budget afleveret d. 

22-09-2023 09.57 er godkendt 

Regnskabs instruks, vi afventer ny 

konstituering og regnskabs instruks i nov 

2023 

Hvor langt er vi med udskiftning til LED 

pærer ? Verner undersøger til næste MR 

møde 

Lone har nu fået adgang til at kunne 

redigere på hjemmesiden. Lone 

gennemgår alt gammel og har fået 

mandat til at rydde op i Hellevads gamle 

bilag/opslag. Vedr Egvad opslag spørges 

de før noget ændres. 

 



7. Kontaktperson 

Benthe 

Syng julen ind 

Dato og tid skal findes til Syng julen ind: 

14/12-23 vælges kl 19.00. mere derom 

senere 

De ni læsninger også 14/12-23 

Julehygge risengrød og aftengudstjeneste 

 

Er der flere der vil med til diakonimøde 

12/10-23 fra 12-15.00 i Rise nu mødet er 

flyttet ?? Lone vil gerne med – Benthe 

tilmelder dem 

8. Graver 

Tonni 

 

intet 

9. Kommende 

arrangementer 

Koncerter i kirken 

Akustisk udendørs koncert 

 

 

 

Anders og Bent Bro foreslås                      

Er det noget for os ??? 

 

Michael Vogensen, fællessang i kirken – er 

det noget for os ? 

Alice undersøger hvad de koster og hvad 

der er muligt 



Vi tager også kontakt til Thore om 

mulighed for koncert med ham, måske 

omkring jul        (Alice undersøger) 

Der er syng dansk 2/11. kl 19.00 Benthe 

arbejder videre dermed. Alle tager 2 kander 

kaffe med. Alice og Ellen bager til ca 40 i 

alt. Tonni stiller op dertil. 

Vi mangler kopper i konfirmandsturkøkken 

– Ellen indkøber 

Næste møde flyttes til 30 okt kl 19.00. der 

er mødepligt pga konstituering (flyttet fra 

den 7 nov.23) 

 

 

 

 

 

 

10. EVT.  

 



 

 

 

 


